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Protokół nr XVI/2019 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 15-11-2019 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 08:08) 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady gminy – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 15 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Sieciechów Pan Stanisław 
Potyra, który przywitał radnych, sołtysów i wójta wraz z pracownikami Urzędu Gminy. Na 
podstawie listy obecności stwierdził kworum. 

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 
Agnieszka Kuś TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Barbara Czerska TAK 
Daniel Drachal TAK 
Henryk Aleksander Abramczyk TAK 
Jadwiga Piórkowska TAK 
Justyna Pachnia TAK 
Marek Chołuj TAK 
Mirosław Pułka TAK 
Mirosław Sylwester Szewc TAK 
Monika Agnieszka Krawczyk TAK 
Paweł Witosław TAK 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Ryszard Bogusław Kupis TAK 
Stanisław Potyra TAK 

Ad. 2 Przyjęcie wniosku Wójta o wprowadzenie  zmian do porządku obrad 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który zgłosił zmiany do porządku obrad w punkcie 
Podjęcie uchwał o wprowadzenie w podpunkcie 9 uchwały w sprawie zatwierdzenia dopłaty 
do taryfy  za  zbiorowe odprowadzanie ścieków, oraz w podpunkcie 10  uchwały w sprawie 
wprowadzenia zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne. Pan Przewodniczący Stanisław 
Potyra zarządził przyjecie wniosku. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem 
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wniosku głosowało 14 radnych. głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Wniosek 
został przyjęty. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka BRAK GŁOSU 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

Za: 14 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje się: 0 0% 
Brak głosu: 1  
 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad 

Notatka: 

Pan Przewodniczący Stanisław Potyra odczytał porządek obrad po zmianach:  
1. Otwarcie sesji. 
2.  Stwierdzenie prawomocności.  
3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji planowanej nr XIV.   
5. Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej nr XV.  
6. Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami.  
7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  
8. Odpowiedź Wójta na zapytania i wnioski radnych.  
9. Realizacja inwestycji prowadzonych przez gminę w 2019 r.  
10. Podjęcie uchwał w sprawie:   

1) Obniżenia ceny skupu żyta stanowiącej podstawę wymiaru podatku rolnego.  
2) Określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień z tego podatku.  
3) Wprowadzenia zwolnień od podatku rolnego.  
4) Uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Sieciechów na lata 2019-2023.  
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5) Określenia terminu, częstotliwości i trybu opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi przez właścicieli nieruchomości.  

6) Określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.  

7) Przyjęcia stanowiska dotyczącego trudnej sytuacji w gospodarce odpadami w Gminie 
Sieciechów oraz potrzeby zmian ustawowych dotyczących gospodarki odpadami.  

8) Rozpatrzenia petycji kancelarii Casus Noster radcy prawnego Konrada Cezarego 
Łakomego.  

9) Zatwierdzenia dopłaty do taryfy  za  zbiorowe odprowadzanie ścieków.  
10) Wprowadzenia zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

11. Sprawy różne.  
12. Zamknięcie obrad.    
Następnie Pan Przewodniczący zarządził  przyjęcie porządku obrad. W głosowaniu udział 
wzięło 14 radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych  
nie było. Porządek obrad został przyjęty. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka BRAK GŁOSU 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 1  
 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji planowanej nr XIV. 

Notatka: 
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Radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem. Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc 
Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za 
przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Protokół z sesji nr XIV został przyjęty. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka BRAK GŁOSU 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 1  
 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej nr XV. 

Notatka: 

Radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem. Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc 
Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za 
przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Protokół z sesji nadzwyczajnej nr XV został przyjęty. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
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Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka BRAK GŁOSU 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 1  

Ad. 6 Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami 

Notatka: 

W tym punkcie głos zabrał Wójt Arkadiusz Guba, który omówił sprawozdanie ze swojej 
działalności za okres od 10 października 2019 r. do15 listopada 2019 roku: 

1. Podpisanie umowy z firmą Ma-Ga na odbiór odpadów komunalnych, 
2. Przeprowadzenie przetargu na dostarczenie oleju opałowego, 
3. Nabycie 13 udziałów w drodze (do cmentarza) w miejscowości Zajezierze na 

podstawie umowy sprzedaży, 
4. Rozliczenie dotacji „MIAS Mazowsze 2019” dla 5 sołectw: Kępice, Opactwo, Wola 

Klasztorna, Głusiec, Mozolice Duże, 
5. Rozliczenie dotacji z Ministerstwa Sportu i Turystyki na „Otwarte Strefy Aktywności” 

w miejscowości Sieciechów i Zajezierze, 
6. Rozliczenie dotacji na przebudowę drogi w Mozolicach Małych etap II, 
7. Rozliczenie dofinansowania z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na 

usuwanie azbestu, 
8. Rozliczenie dofinansowania z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na 

usuwanie azbestu, 
9. Organizacja i udział w obchodach rocznicy pacyfikacji wsi Kępice. 
10. Udział w obchodach Narodowego Święta Niepodległości organizowanego przez 

Starostwo Powiatowe w Kozienicach.  

Ad. 7 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Notatka: 
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W tym punkcie głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który poinformował, że skierował do 
Wójta wniosek o przywrócenie kursów autobusowych do Puław, oraz połączeń autobusowych 
w dni wolne od pracy na trasie Kozienice Dęblin, ponieważ głównie osoby starsze maja 
problem z dojazdem w dni wolne od nauki szkolnej na cmentarz, czy do szpitala. Głos zabrała 
Pani Monika Krawczyk, która poinformowała, że w projekcie budżetu na 2019 rok dla okręgu 
wyborczego, który reprezentuje, czyli centrum Zajezierza nie było nic zaplanowane, ale w 
ciągu roku udało się zrealizować dwie inwestycje, za które podziękowała, oraz 
poinformowała, że złożyła do projektu budżetu na 2020 rok cztery wnioski i zapytała wójta, 
które z nich zostaną umieszczone w budżecie na 2020 rok. Głos zabrał Pan Przewodniczący 
Stanisław Potyra, który stwierdził, że wnioski, które zostały odczytane są wnioskami do 
budżetu na 2020 rok  i w tym momencie nie ma potrzeby o nich przypominać, ponieważ 
będzie czas, kiedy budżet będzie omawiany i w tym czasie będzie dyskusja na ten temat. Głos 
zabrał pan Piotr Bieniarz, który, poinformował, że wnioski do budżetu na 2020 rok składało 
wielu radnych i przyjdzie na to odpowiedni moment. Głos zabrała Pani Monika Krawczyk, 
która poinformowała, że poruszyła na sesji tę kwestię, ponieważ jej zdaniem powinna w 
określonym czasie otrzymać odpowiedź na piśmie w sprawie złożonych wniosków i 
mieszkańcy powinni o tym wiedzieć. Następnie głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który 
stwierdził, że aby rozmawiać o budżecie należy w pierwszej kolejności zrobić porządek ze 
szkołami, bo w przeciwnym wypadku nie ma mowy o inwestycjach w przyszłym roku. 
Zaproponował, aby dać wypowiedzenia z pracy wszystkim nauczycielom, stworzyć jeden 
zespół szkół i w każdej placówce utworzyć po  trzy oddziały 

Ad. 8 Odpowiedź Wójta na zapytania i wnioski radnych. 

Notatka: 

Głos zabrał Wójt Arkadiusz Guba, który w odpowiedzi na wniosek Pana radnego 
Abramczyka poinformował, że transport publiczny to również rola starostwa, które nie jest 
zainteresowane transportem zbiorowym. Jego zdaniem należy utrzymać ten stan który jest, 
Pan wójt poinformował, że rozmawiał z obecnym przewoźnikiem, który nie jest 
zainteresowany dofinansowaniem. Natomiast oby nie doszło do takiej sytuacji, że przyjdzie 
przewoźnik, który ma dofinansowanie i po miesiącu zrezygnuje, bo nie będzie mu się 
opłacać, więc może poprzestać na tym co mamy, skoro ten system się sprawdza. Natomiast 
odnośnie wniosku pani sołtys ze Zbyczyna o przywrócenie przejazdu autobusu przez Zbyczyn 
Pan Wójt poinformował, że przewoźnik nie może jechać tą trasą, ponieważ zmieni mu się 
cały rozkład jazdy, musiałby wysyłać ponowne uzgodnienia do starostw, do gmin i do 
wojewody, ponieważ kursy wykraczają poza województwo mazowieckie. Odnośnie wniosku 
Pana Henryka Abramczyka w sprawie reorganizacji  szkół ten temat zostanie omówiony w 
sprawach różnych. 

Ad. 9 Realizacja inwestycji prowadzonych przez gminę w 2019 r. 

Notatka: 
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Głos zabrał Wójt Arkadiusz Guba, który omówił inwestycje zrealizowane od początku roku 
2019: 

1. Przebudowa drogi gminnej w m. Mozolice Małe – etap II. 
Wykonano ok. 300 mb drogi z bloczków betonowych o szerokości 3mb. Koszt zadania 
wyniósł: 111 930,00 zł. Zadanie zostało dofinansowane ze środków finansowych budżetu 
Województwa mazowieckiego w wysokości 45 000,00 zł. 
2. Przebudowa drogi gminnej Głusiec-Występ – etap II.  
Wykonano 113 mb drogi z masy asfaltowej o szerokości 4m. Koszt zadania wyniósł 
50 000,00 zł. 
3. Przebudowa drogi gminnej w m. Zajezierze – ul. Wiśniowa. 
Wykonano 480 mb drogi z kostki brukowej o szerokości 4mb. Koszt zadania wyniósł: 
255 850,46 zł. 
4. „Budowa drogi gminnej na działce nr 952 w m.  Słowiki Nowe” 
Wykonano ok. 154 mb drogi z bloczków betonowych o szerokości 4mb. Koszt zadania 
wyniósł: 32 973,01 zł. 
5. „Remont drogi gminnej Słowiki Stare  - Leśna Rzeka 
Wykonano ok. 75 mb drogi z bloczków betonowych o szerokości 4mb. Koszt zadania 
wyniósł: 16 051,00 zł. 
6. Przebudowa drogi gminnej w m. Głusiec 
Wykonano ok. 406 mb drogi z bloczków betonowych o szerokości 4mb. Koszt zadania 
wyniósł: 99 876,00 zł. 
7. “Ułożenie chodnika na ul. Przejazdowej w m. Zajezierze”   
Wykonano ok. 100 mb chodnika. Koszt zadania wyniósł: 25 830,00 zł. 
8. “Przebudowa parkingu przy Urzędzie Gminy w Sieciechowie”  wykonano 57,40 m2,. 
Koszt zadania wyniósł: 87 383,25 zł 
9. “Przebudowa parkingu przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Zajezierzu”   
Ułożono parking z kostki brukowej na podbudowie – ok. 30m2 (materiał inwestora – kostka 
brukowa);Koszt zadania wyniósł: 57 049,00 zł. 
10. Wykonanie nawierzchni  na drodze gminnej w m. Kepice (Witle).  Wykonano ok. 240 
mb drogi z masy asfaltowej o szerokości 3 m. Koszt zadania to: 79 615,44 zł. 
11. Budowa  kanalizacji sanitarnej podciśnieniowej w z rurociągiem przesyłowym 
tłocznym dla m. Sieciechów, Gm. Sieciechów – etap II. Prace prowadzono w miesiącach 
czerwiec – lipiec. Koszt zadania to: 149 947,22 zł.  
12. Przebudowa drogi gminnej nr dz. 56 w m. Występ. Wykonano ok. 248 mb drogi. 
Koszt zadania to: 24 655,35 zł. 
13. Ułożenie chodnika na terenie rekreacyjnym w sołectwie Mozolice Duże. Wykonano 
chodnik o długości – 56mb. Koszt wykonania: 10 100,00 zł.  
Zadanie zostało dofinansowane ze środków finansowych budżetu Województwa 
Mazowieckiego w ramach programu „MIAS Mazowsze 2019” w wysokości 5 000,00 zł. 
14.„Remont świetlicy wiejskiej w sołectwie Wola Klasztorna”   Koszt zadania: 12 300,00 zł. 
Zadanie zostało dofinansowane ze środków finansowych budżetu Województwa 
Mazowieckiego w ramach programu „MIAS Mazowsze 2019” w wysokości 5 000,00 zł. 
15. Przygotowanie terenu na cele rekreacyjno-wypoczynkowe w m. Mozolice Duże. 
Wydatki na chwilę obecną wynoszą: 62 232,70 zł. 
16. Budowa małej infrastruktury sportowo – rekreacyjnej w ramach programu OSA w m. 
Sieciechów. Koszt zadania: 50 000,00 zł. Zadanie zostało dofinansowane ze środków 
finansowych Ministerstwa Sportu w ramach programu Otwarte Strefy Aktywności w 
wysokości 25 000,00 zł. 
17.  Budowa małej infrastruktury sportowo – rekreacyjnej w ramach programu OSA              
w m. Zajezierze. Koszt zadania: 50 000,00 zł. Zadanie zostało dofinansowane ze środków 
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finansowych Ministerstwa Sportu w ramach programu Otwarte Strefy Aktywności w 
wysokości 25 000,00 zł.  
W  sumie na inwestycje dotychczas wydano  około 1 118 000 zł, a pozyskano 145 000 zł. 
Ponadto Pan Wójt wspomniał, iż w tym roku gmina organizowała Dożynki Powiatowe, na 
które otrzymała dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w kwocie 30 000 zł. Głos 
zabrał Pan  Mirosław Szewc, który sprostował wypowiedź Wójta, iż inwestycja na terenie 
rekreacyjnym nie uwzględniała zakupu altany, która została zakupiona w 2018 roku. Głos 
zabrał Pan Henryk Abramczyk, który zwrócił uwagę, że w Sieciechowie była zaplanowana 
inwestycja budowy drogi ul. Brzozowej w Sieciechowie, która nie zostanie zrealizowana. 

Ad. 10 Podjęcie uchwał 

 

Ad. 10.1. Podjęcie uchwały nr XVI/77/19 w sprawie obniżenia ceny skupu 
żyta stanowiącej podstawę wymiaru podatku rolnego 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal WSTRZYMUJE SIĘ 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 93.33% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 1 6.67% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr XVI/77/19 odczytał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra i poinformował, 
że komisje omawiały uchwałę na swoich posiedzeniach. Do treści uchwały uwag nie 
zgłoszono, więc Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 
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15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych nie było 1 
radny wstrzymał się od głosu. 

Ad. 10.2. Podjęcie uchwały nr XVI/78/19 w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości i zwolnień z tego podatku. 

Notatka: 

Treść uchwały nr XVI/78/19 odczytał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra.  

Ad. 10.2.1 Wniosek do punktu 10.2 zgłoszony przez  Komisję Rewizyjną i 
Ogólnospołeczną   o wprowadzenie stawki od budynków pozostałych  na 
kwotę 3,80 zł. za 1 m2 powierzchni. 

Notatka: 

Pan Przewodniczący zarządził przyjęcie wniosku. Za którym głosowało 14 radnych, przeciw 
głosował 1 radny, głosów wstrzymujących nie było. Wniosek  został przyjęty. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka PRZECIW 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 93,33% 
PRZECIW: 1 6,67% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
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Ad. 10.2.2 Wniosek do punktu 10.2 zgłoszony przez radnego Komisji 
Budżetu i gospodarki Gminy  o wprowadzenie stawki od gruntów pod 
rewitalizację, oraz grunty pozostałe w kwocie 0,15 zł. 

Notatka: 

Pan Przewodniczący zarządził przyjęcie wniosku. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Za przyjęciem wniosku  głosowało 5 radnych, przeciw 9 radnych, 1 radny wstrzymał się od 
głosu. Wniosek, nie został przyjęty. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk WSTRZYMUJE SIĘ 
Barbara Czerska PRZECIW 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk PRZECIW 
Jadwiga Piórkowska PRZECIW 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc PRZECIW 
Monika Agnieszka Krawczyk PRZECIW 
Paweł Witosław PRZECIW 
Piotr Jan Bieniarz PRZECIW 
Ryszard Bogusław Kupis PRZECIW 
Stanisław Potyra PRZECIW 

Wynik głosowania 

ZA: 5 33.33% 
PRZECIW: 9 60.0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 1 6.67% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Ad. 10.2.3 Wniosek do punktu zgłoszony przez  Komisję Ogólnospołeczną i 
Rewizyjną o wprowadzenie stawki 0,20 zł od gruntów zajętych pod 
rewitalizację i gruntów pozostałych. 

Notatka: 

Pan Przewodniczący zarządził przyjęcie wniosku, za którym głosowało 9 radnych, przeciw 4, 
2 radnych wstrzymało się od głosu. Wniosek został przyjęty. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś PRZECIW 
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Anna Kowalczyk WSTRZYMUJE SIĘ 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal WSTRZYMUJE SIĘ 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia PRZECIW 
Marek Chołuj PRZECIW 
Mirosław Pułka PRZECIW 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 9 60.0% 
PRZECIW: 4 26.67% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 2 13.33% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Ad. 10.2 Podjęcie uchwały nr XVI/78/19 w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości i zwolnień z tego podatku. 

Notatka 

Pan Przewodniczący Stanisław Potyra zarządził przyjęcie uchwały z uwzględnieniem 
przyjętych poprawek. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr 
XVI/78/19 została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
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Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

 

Ad. 11  Podjęcie uchwały nr XVI/79/19 w sprawie wprowadzenia zwolnień 
od podatku rolnego. 

Notatka: 

Treść uchwały nr XVI/79/19 w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku rolnego odczytał 
Pan Przewodniczący Stanisław Potyra. Uwag do uchwały  nie zgłoszono, więc Pan 
Przewodniczący zarządził jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Uchwała nr XVI/79/19 została przyjęta jednogłośnie.  

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
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Ponieważ decyzją Pana Wójta stawki podatkowe od środków transportowych nie zostały 
zmienione, więc Pan Przewodniczący odczytał informację o stawkach podatkowych od 
środków transportowych, która pozostaje bez zmian. Następnie Pan Przewodniczący zarządził 
przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

Pan Przewodniczący Stanisław Potyra poinformował, że w związku z pytaniami na temat 
oświetlenia ulicznego na sesję przybył kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej  Pan  
Jacek Bogucki, który poinformował, że firma z którą gmina podpisała umowę na konserwację 
oświetlenia ulicznego niestety nie wywiązuje się ze swoich obowiązków. Głos zabrał Pan 
Wójt Arkadiusz Guba, który poinformował, że nasze lampy oświetleniowe są umieszczone na 
słupach PGE, które chce pobierać opłatę dzierżawy za korzystanie ze słupów. Rocznie gmina 
z tego tytułu poniesie opłaty około 30 000 zł.  Obecnie gmina bezumownie korzysta ze 
słupów, więc nielegalnie, wobec czego firma obsługująca konserwację lamp  nie powinna 
również ich naprawiać, a jeśli to robi to działa nielegalnie,  więc należy jednak podpisać 
umowę dzierżawy, ale w odwecie gmina ma prawo naliczyć PGE opłatę za zajęcie pasa 
drogowego. 

Ad. 13 Podjęcie uchwały nr XVI/80/19 w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Sieciechów na 
lata 2019-2023 . 

Notatka: 

Treść uchwały nr XVI/80/19 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Sieciechów na lata 2019-2023 odczytała Pani 
Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. Uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pani 
Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Uchwała nr XVI/80/19 została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
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Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Ad. 14 Podjęcie uchwały nr XVI/81/19 w sprawie  określenia terminu, 
częstotliwości i trybu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
przez właścicieli nieruchomości. 

Notatka: 

Treść uchwały nr XVI/81/19 w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości odczytała Pani 
Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. Uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pani 
Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Uchwała nr XVI/81/19 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
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Ad. 15 Podjęcie uchwały nr XVI/82/19 w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości. 

Notatka: 

Treść uchwały nr XVI/82/19 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 
odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. Uwag do uchwały nie zgłoszono, 
więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 
radnych za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała nr XVI/82/19 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Ad. 16 Podjęcie uchwały nr XVI/83/19 w sprawie przyjęcia stanowiska 
dotyczącego trudnej sytuacji w gospodarce odpadami w Gminie Sieciechów 
oraz potrzeby zmian ustawowych dotyczących gospodarki odpadami. 

Notatka: 

Treść uchwały nr XVI/8/19 w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego trudnej sytuacji w 
gospodarce odpadami w Gminie Sieciechów oraz potrzeby zmian ustawowych dotyczących 
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gospodarki odpadami odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. Głos zabrał 
Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował, że cztery  gminy z terenu 
województwa Mazowieckiego podjęły uchwałę lobbującą do władz uchwałodawczych, aby 
zmienić zapisy ustawy w zakresie gospodarki odpadami i apelują do innych samorządów o 
poparcie ich inicjatywy, czego efektem jest odczytana uchwała. Uwag do uchwały nie 
zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała nr XVI/83/19 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Ad. 17 Podjęcie uchwały nr XVI/84/19 w sprawie rozpatrzenia petycji 
kancelarii Casus Noster radcy prawnego Konrada Cezarego Łakomego. 

Notatka: 

Treść uchwały nr XVI/84/19 w sprawie rozpatrzenia petycji kancelarii Casus Noster radcy 
prawnego Konrada Cezarego Łakomego odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika 
Krawczyk. Uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej 
przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych za przyjęciem uchwały głosowało 15 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr XVI/84/19 została 
przyjęta jednogłośnie. 
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Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Ad. 18 Podjęcie uchwały nr XVI/85/19 w sprawie zatwierdzenia dopłaty do 
taryfy  za  zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Notatka: 

Treść uchwały nr XVI/85/19 w sprawie zatwierdzenia dopłaty do taryfy  za  zbiorowe 
odprowadzanie ścieków odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. Uwag do 
uchwały nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W 
głosowaniu udział wzięło 15 radnych za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr XVI/84/19 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
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Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Ad. 19 Podjęcie uchwały nr XVI/86/19 w sprawie wprowadzenia zwolnienia 
w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne. 

Notatka: 

Treść uchwały nr XVI/86/19 w sprawie wprowadzenia zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 
komunalne. odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. Uwag do uchwały nie 
zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała nr XVI/84/19 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
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Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Ad. 20 Sprawy różne 

Notatka: 

W tym punkcie głos zabrał Pan Marek Chołuj, który zapytał, czy w tym roku będzie zbiórka 
popiołu. Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Arkadiusz Guba, który poinformował, że na chwilę 
obecną nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, ale poczyni starania, aby jeszcze w tym 
roku zebrać popiół. Następnie Pan Wójt poinformował, że projekt budżetu jako propozycja 
wójta w dniu dzisiejszym radni otrzymają. Z ogromnym zaniepokojeniem odniósł się do 
przyszłości oświaty w gminie Sieciechów, ponieważ dochody gminy nieznacznie wzrosną, 
natomiast wydatki wzrosną i to bardzo, a szczególnie w oświacie. Jest to spowodowane 
dwukrotną podwyżką nauczycieli, oraz malejąca liczba dzieci. Wzrost subwencji o 300 zł jest 
niewspółmierny z wysokością podwyżki, która wyniesie 16% w przeciągu 4 miesięcy. W 
budżecie na 2020 rok prognozuje się dopłatę do szkół na poziomie 1 326 000 zł. Jest to 
znaczny wzrost w porównaniu z latami poprzednimi. W roku 2018 do szkół Gmina 
Sieciechów dopłaciła 476 00 zł, czyli w roku 2020 dołożymy trzykrotnie więcej. Na tę 
sytuację wpłynęła również reforma oświaty, to znaczy likwidacja gimnazjum, oraz 
uzupełnianie etatów w innych placówkach, co spowodowało dopłatę Jednolitego Dodatku 
Uzupełniającego (JDU). Przykładowo gminy ościenne  mają po dwie szkoły, a w Gminie 
Sieciechów jest trzy. Głównie nie chodzi o szkoły, ale o ilość etatów nauczycieli, ponieważ 
90% kosztów poniesionych na utrzymanie szkół to wypłaty dla nauczycieli. Aby uzdrowić tę 
sytuację należy do lutego 2020 roku podjąć kroki, które spowodują poprawę zaistniałej 
sytuacji, bo w przeciwnym razie dojdzie do sytuacji, że trzeba będzie wziąć kredyt na 
utrzymanie szkół.  Wzrost podatków nie uzdrowi sytuacji, ponieważ nieznacznie podniesie to 
wpływy do budżetu. Jedynym wyjściem jest zmniejszenie o 30% ilość etatów nauczycieli, bo 
w przeciwnym wypadku Gminie Sieciechów grozi bankructwo. Pan Wójt stwierdził, że nie 
chce być tym wójtem, który się do tego przyczyni, więc należy jak najszybciej przeprowadzić 
reformę w szkolnictwie. W projekcie budżetu na 2020 rok zostały zaplanowane jedynie 
inwestycje, które mają realną szansę na dofinansowanie. Na posiedzeniu jednej z komisji 
padło stwierdzenie, że po nowym roku z pewnością będzie informacja o zwiększeniu 
subwencji, jeżeli faktycznie dojdzie do zwiększenia, to automatycznie zostaną wprowadzone 
do budżetu pozostałe wnioski radnych, między innymi wnioski Pani Moniki Krawczyk. Głos 
zabrała Pani Skarbnik Halina Wrona, która poinformowała, że  projekt budżetu w obecnej 
wersji przewiduje deficyt w kwocie 329 000 zł, na którego pokrycie trzeba znaleźć środki. 
Głos zabrał Pan Henryk, który poinformował, że wniosek dotyczący zmian w funkcjonowaniu 
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szkół, który przedstawił jest po to aby pozostawić wszystkie trzy placówki jako jeden zespół. 
Takie rozwiązanie pozwoli na redukcję etatów nauczycieli. Dzieci i tak są dowożone, 
pozostanie jedynie kwestia doprecyzowania logistycznego tej kwestii. Pan Abramczyk 
poinformował, że nie da zlikwidować szkoły w Sieciechowie. Głos zabrała Pani Justyna 
Pachnia, która stwierdziła, że takie rozwiązanie będzie dobre jedynie na krótką metę, a na 
dłuższą metę doprowadzi do zamknięcia dwóch szkół w Zajezierzu i Słowikach , ponieważ 
dzieci pójdą do szkół w Dęblinie i Kozienicach. Głos zabrała Pani Sołtys Magdalena 
Grzebalska, która zapytała, jak jako rodzic ma dowozić dzieci do trzech szkół. W odpowiedzi 
Pan Abramczyk poinformował, że to zadanie będzie w gestii gminy. Pan radny odniósł się 
również do wypowiedzi Pani Justyny Pachnia i podał przykład rozwiązania w Gminie 
Stężyca, gdzie po przeprowadzeniu reformy w oświacie, dyrektor szkoły ma środki, które 
może przeznaczyć na zajęcia dodatkowe, może lepiej wynagradzać nauczycieli. Głos zabrała 
Pani Agnieszka Kuś, która stwierdziła, że dodatkowe zajęcia dla dzieci bardzo by się 
przydały, ale są to dodatkowe koszty, bo wiąże się z dodatkowym etatem nauczyciela. Jej 
zdaniem szkoła w Brzeźnicy czeka na dzieci ze Słowik. Głos zabrał Pan Mirosław Pułka, 
który uważa pomysł Pana radnego Abramczyka za nierealny, ponieważ dowożenie dzieci ze 
szkoły do szkoły spowoduje chaos, a dzieci będą miały dosyć szkoły. Głos zabrał Pan 
Ryszard Kupis, który stwierdził, że dobrze iż rada poruszyła ten problem i powinna być za to 
odpowiedzialna, ponieważ nie rozmawiając na temat szkół godzimy się z tym co nas czeka. Z 
roku na rok dzieci będzie ubywać, a ilość nauczycieli pozostaje na tym samym poziomie. 
Zdaniem Pana radnego gminę gubi wysokość uposażenia nauczycieli, ale na chwilę obecną 
Pan Kupis nie ma pomysłu jak tę sytuację rozwiązać, więc należy  o tym rozmawiać. Na sesję 
przybyły przedstawicielki fundacji Wise Europa, które przedstawiła pracownik gminy 
Katarzyna Seredyn. Pani Dominika i Iwona przedstawiły informację na temat pozyskania 
grantu na przeprowadzenie konsultacji społecznych z mieszkańcami w zakresie zmiany Planu 
zagospodarowania Przestrzennego. W swojej prezentacji przedstawiły warunki oraz sposoby 
przeprowadzania konsultacji społecznych, oraz poszczególne etapy realizacji programu w 
ramach dofinansowania. Zachęcały do przystąpienia Gminy Sieciechów o pozyskanie grantu, 
co pozwoli na lepszą i trafniejszą informację mieszkańców o zamiarach zmiany Miejscowego 
Planu zagospodarowania Przestrzennego, co z pewnością przyniesie korzyści dla Gminy 
Sieciechów jak również i dla mieszkańców. Pan Przewodniczący podziękował za przybycie i 
przekazanie cennych informacji i zarządził powrócenie do dyskusji na temat oświaty. Głos 
zabrał Pan Mirosław Szewc, który zapytał, czy nie dobrym rozwiązaniem byłoby przejście na 
szkoły stowarzyszeniowe. Zaproponował aby przeliczyć czy wprowadziłoby to oszczędności. 
Głos zabrała Pani Sekretarz Teresa Sujkowska, która poinformowała, że na chwilę obecną 
żadna ze szkół nie spełnia warunków aby ją przekształcić na stowarzyszeniową. Był taki czas, 
ze można było szkoły przekształcić, ale ówczesna rada nie podjęła takiej decyzji. Głos zabrał 
Pan Wójt, który stwierdził, że przy reformie oświaty powinno się liczyć dobro dzieci a nie 
nauczyciela, oraz przeświadczenie o tym, że szkoła istnieje sto lat i należy ją za wszelką cenę 
utrzymać. Głos zabrała pani sołtys Anna Majdak, która jest zdania, iż powinny zostać 
przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami i informowanie o trudnej sytuacji w szkołach, 
oraz podane kwoty jakie się dopłaca do szkół, to wtedy mieszkańcy inaczej spojrzą na ten 
problem bo będą odpowiednio poinformowani o zaistniałej sytuacji. W nawiązaniu do 
wypowiedzi Pani sołtys Pan Wójt poinformował, że należy w każdym sołectwie 
zorganizować spotkanie z mieszkańcami i przedstawić sytuację w oświacie i wtedy należy 
pytać o rozwiązania i propozycje, bo w przeciwnym wypadku Gmina zbankrutuje. Głos 
zabrał Pan Henryk Abramczyk, który zapewniał, że jego propozycja ze stworzeniem jednego 
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zespołu szkół, a co za tym idzie pozostawienie trzech szkół jest najlepszym rozwiązaniem, bo 
pozwoli na zmniejszenie ilości nauczycieli o 12 etatów, a kwestia  bezpiecznego dowożenia 
jest do ustalenia. Pan Abramczyk zapewnił, że nauczyciele na pewno znajdą zatrudnienie w 
innych placówkach, a wprowadzona reforma przyniesie już oszczędności w wysokości 
miliona złotych. Głos zabrała Pani Justyna Pachnia, która odnosząc się do wypowiedzi Pana 
Abramczyka stwierdziła, że to o czym mówi Pan radny jest niedorzeczne, bo znając sytucje 
demograficzna w szkole w Sieciechowie, czy Słowikach nigdy nie będzie pi 90 dzieci, jest to 
nierealne, tym bardziej, że w Sieciechowie dzieci jest bardzo mało a społeczeństwo się 
starzeje. Inaczej jest w Zajezierzu, gdzie ludzie młodzi się sprowadzaj a, budują domy. Głos 
zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował, że temat oświaty będzie 
jeszcze kontynuowany, przypomniał, że wkrótce minie 1 rocznica pracy rady, przed którą 
następne lata będą z pewnością trudniejsze. Głos zabrała Pani skarbnik Halina Wrona, która 
poprosiła o przemyślenie poruszonych problemów i zastanowienie się co dalej, jak znaleźć 
rozwiązanie związane z trudna sytuacją w oświacie. Stwierdziła, że dobrze, iż padają 
propozycje ze strony rady, które należy przemyśleć, a przede wszystkim przeliczyć i znaleźć 
rozwiązanie najbardziej optymalne. Głos zabrała Pani Jadwiga Piórkowska, która 
poinformowała, że w szkołach będą organizowane spotkania z rodzicami tzw. Wywiadówki, 
wiec można by było wykorzystać to na przekazanie rodzicom informacji o zaistniałej sytuacji 
w oświacie. Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poparł wypowiedź Pani 
Skarbnik, aby każdy z radnych zastanowił się nad rozwiązaniem i przedstawił swój pomysł. 
Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który  stwierdził, że na pewno należy stworzyć jeden 
zespół szkół, w którym na pewno będzie łatwiej gospodarować etatami nauczycieli, ale co 
najważniejsze należy zlikwidować od 10 do 12 etatów nauczycieli. Głos zabrał Pan Henryk 
Abramczyk, który  stwierdził,  jeżeli rada zadecydowałaby o pozostawieniu szkoły w 
Zajezierzu i Słowikach , to powstaje problem braku sali gimnastycznej, więc trzeba 
wybudować salę gimnastyczną i kolejne koszty, bo radni podjęli taka decyzję. Do 
wypowiedzi odniosła się Pani Agnieszka Kuś, która ma żal do poprzedniej rady, że nie 
podjęła decyzji o wybudowaniu sali gimnastycznej, jednak teraz należy dążyć z wszelką cenę 
do tego aby podjęte przez radę decyzje nie spowodowały, że dzieci będą uciekać do 
ościennych gmin, należy podjąć mądre decyzje aby utrzymać dzieci, za którymi idą pieniądze. 
Głos zabrał Pan Mirosław Pułka, który stwierdził, że rozmowa bez nauczycieli jest łatwiejsza, 
jednak podczas rozmów z nauczycielami będzie trudniej, jeżeli chodzi o salę gimnastyczną, to 
patron szkoły przekazując swój spadek zastrzegł, że środki mają być przeznaczone na rozwój 
szkoły a nie na przejedzenie. Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który 
podsumowując dyskusję stwierdził, że zarówno rada gminy jak i wójt stoją przed trudnym 
zadaniem, które trzeba będzie rozwiązać jeszcze w tej kadencji. Głos zabrał ponownie Pan 
Wójt Arkadiusz Guba, który podkreślił, że on jako wójt przedstaw swoje propozycje, ale to 
rada będzie decydować i to w rękach rady będzie przyszłość gminy. Do wypowiedzi wójta 
odniósł się Pan Ryszard Kupis, który zastanawia się jak radny może wpłynąć na ograniczenie 
etatów w szkole i do kogo należy podjęcie takich decyzji, bo idąc do dyrektora szkoły z 
pewnością usłyszy, że w jego szkole etatów jest jeszcze za mało, więc sam radny  nic nie 
zdziała. Głos zabrał Pan Stanisław Potyra, który zaproponował zakończenie dyskusji w tym 
temacie. 
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Ad. 21 Zamknięcie sesji 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący Stanisław Potyra zamknął 
obrady XVI sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Mirosława Pachocka 

Przewodniczący Rady Gminy 

           Stanisław Potyra 

 


